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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Radni - Sesja 

Protokół nr 14 

XIV Sesja w dniu 28 listopada 2019  

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:20 tego samego 

dnia. 

1. Sprawy organizacyjne. Czas rejestracji: 00:00 – 02:36 

a) otwarcie 

b) stwierdzenie quorum, 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Hanna Caban 

3. Mirosław Dziewiałtowicz 

4. Ewelina Gabryszewska 

5. Olga Grajek-Górecka 

6. Krzysztof Grzywnowicz 

7. Marek Leciaho 

8. Roman Marciniak 

9. Barbara Płomińska 

10. Krzysztof Psykała 

11. Tomasz Rymaszewski 

12. Anna Sianos  

13. Andrzej Staszak 

14. Jolanta Szymczak 

15. Denis Tomala 

Poinformował, że na wniosek komisji Rewizyjnej proponuje rozszerzenie porządku 

posiedzenia o druk nr 13 – projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy 

komisji Rewizyjnej w 2020 roku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie poszerzenia porządku posiedzenia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 
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2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 16.10.2019r. 

Czas rejestracji: 02:37 –02:58 

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z 

dnia 16.10.2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 24.10.2019r. 

Czas rejestracji: 02:59 – 03:25. 

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Gminy Ustronie Morskie 

z dnia 24.10.2019r. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. Czas rejestracji: 03:26 – 05:41. 

 

Sprawozdania przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

 

 

5. Głos mieszkanców. Czas rejestracji: 05:42 – 16:33 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Szydłowski 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Bernadeta Borkowska 
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Dyskusja dotyczyła możliwości zabierania głosu przez Sołtysów w czasie sesji, parkingów 

przy przedszkolu, rozliczenia VAT ze spółki Gminna Energia – wydatkowania środków na 

ulicę Ku Słońcu. Wójt poinformowała, że udzieli odpowiedzi na piśmie.  

 

6. Przedstawienie projektów uchwał. Czas rejestracji: 16:34 – 02:52:14 

Druk nr 1 – w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 - dyskusja, 

podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 16:37 – 42:19. 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Jolanta Waligóra. 

Przewodniczący komisji Publicznej Mirosław Dziewiałtowicz poinformował o pozytywnej 

opinii komisji Publicznej. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Jolanta Waligóra 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Krzysztof Szydłowski 

Dyskusja dotyczyła sprzedaży alkoholu nieletnim, zakupu kontrolowanego, działań policji w 

zakresie narkotyków, umieszczania uzależnionych od narkotyków w ośrodkach uzależnień, 

kontroli właściwej formy sprzedaży alkoholu, ilości sytuacji zamknięcia sklepu czy zabrania 

koncesji, kwoty na dożywianie dzieci. 

Głosowano w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/107/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 została podjęta większością 

głosów. 
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b) Druk nr 2 - w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ustronie Morskie z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 - dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 42:21 –55:37 

Przerwa: 42:28 – 51:13 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama informując o 

przeprowadzonych konsultacjach społecznych. 

Przewodniczący komisji Publicznej Mirosław Dziewiałtowicz poinformował o pozytywnej 

opinii komisji Publicznej. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ustronie Morskie z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/108/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Ustronie Morskie z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2020 została podjęta jednogłośnie. 

Druk nr 3 – w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych na 

terenie Gminy Ustronie Morskie – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 55:39 – 

59:44. 

Projekt uchwały wraz autopoprawką przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Publicznej Mirosław Dziewiałtowicz poinformował o pozytywnej 

opinii komisji Publicznej. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Roman Marciniak 

- Andrzej Staszak 
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Dyskusja dot. punktu 3 regulaminu, wad ukrytych sprzętu, dopisania numeru alarmowego 

112, godzin, w jakich jest czynna siłownia, formy zgłaszania uwag. 

Głosowano w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych na 

terenie Gminy Ustronie Morskie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/109/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznych na terenie Gminy 

Ustronie Morskie została podjęta większością głosów. 

 

Druk nr 4 – w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2019-2022 – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 

59:48 – 01:02:41. 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Rozwód podinspektor GNP. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji 

Budżetu.  

Przewodniczący komisji Publicznej poinformował o pozytywnej opinii komisji Publicznej. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Ustronie Morskie na lata 2019-2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 
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Uchwała nr XIV/110/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Ustronie Morskie na 

lata 2019-2022 została podjęta jednogłośnie.  

 

e) Druk nr 5 – w sprawie zbycia nieruchomości – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 

rejestracji: 01:02:46 – 01:05:55. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Halama 

- Krzysztof Szydłowski 

Dyskusja dotyczyła położenia działki, parkingu przy Ośrodku Zdrowia. 

Głosowano w sprawie zbycia nieruchomości: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basarab, Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 

Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 

Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (2) 

Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/111/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie zbycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie.  

f) Druk nr 6 - w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Ustronie Morskie dla części obrębu ewidencyjnego Bagicz - dyskusja, podjęcie uchwały. 

Czas rejestracji: 01:05:58 –01:08:28. 

Projekt uchwały przedstawiła podinspektor Monika Rozwód.  

 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Wyszedł Radny Andrzej Basarab.  

Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Ustronie Morskie dla części obrębu ewidencyjnego Bagicz  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
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0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/112/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ustronie Morskie dla 

części obrębu ewidencyjnego Bagicz podjęta jednogłośnie. 

g) Druk nr 7 - w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości – 

dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:08:31 – 01:10:10. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja –brak. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/113/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości została podjęta 

jednogłośnie. 

h) Druk nr 8 – w sprawie zbycia nieruchomości – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 

rejestracji:  01:10:12-01:33:33. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama.  

Przewodniczący komisji Budżetu poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie zbycia nieruchomości. 
 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska 

Uchwała nr XIV/114/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie zbycia nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

i) Druk nr 9 - w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe – dyskusja, podjęcie uchwały. 

Czas rejestracji: 01:33:34 – 01:15:23. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Wyszedł Radny Andrzej Staszak. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

Wiceprzewodniczący komisji Komunalnej Krzysztof Psykała poinformował o pozytywnej 

opinii komisji. 

Dyskusja – brak. 

Psykała – pozytywna 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

Uchwała nr XIV/115/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe została podjęta jednogłośnie. 
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j) Druk nr 10 - w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości na 

2020 rok – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas rejestracji: 01:15:24 - 01:47:43 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Bernadeta Borkowska 

- Marek Leciaho 

- Olga Grajek-Górecka 

- Krzysztof Szydłowski 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Tomasz Rymaszewski 

Wójt przedstawiła powody podniesienia podatków. 

Dyskusja dotyczyła wysokości środków, które gmina przekazuje dolinnych instytucji, 

szukania oszczędności w gminie, zadania własnego gminy – bezpieczeństwo publiczne, 

znalezienia metody uszczelnienia systemu, aby wyłapać tych, którzy nie płacą podatków, a 

nie podnosić tym, co płacą. Gminnej spółki Energa, która miała zasilać budżet gminy 

Ustronie Morskie, zielonych certyfikatów, egzekwowania środków z opłaty miejscowej, 

oszczędności, jakie może ponieść gmina z gminnej Energii, przeliczenia stawki w stosunku 

rocznym, lat, w których były podnoszone podatki. 

Głosowano w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości na 2020 

rok: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, 

Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (3) 

Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Anna Sianos  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Caban, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

Uchwała nr XIV/116/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości na 2020 rok została 

podjęta większością głosów. 

k) Druk nr 11 - w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 – dyskusja, podjęcie 

uchwały. Czas rejestracji: 01:47:44 – 02:11:55. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 
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Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował, że komisja budżetu dnia 

18.11.2019 zaopiniowała pierwotny projekt pozytywnie, dodatkowe zmiany w dochodach w  

rozdziale 80101, po wydatkach 75412§28306050 oraz 801101 na posiedzeniu, które odbyło 

się dzisiaj wydała opinię pozytywną stosunkiem głosów 7 za. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Marek Leciaho 

- Elżbieta Macek  

- Zenon Wajgert 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

Dyskusja dotyczyła zwiększenia środków na energię elektryczna, zużycia energii przez GOPS 

wyegzekwowania opłat z wynajmowanych pomieszczeń, rezygnacji z inwestycji montowania 

paneli solarnych. 

Głosowano w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

Uchwała nr XIV/117/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019 została podjęta jednogłośnie.  

l) Druk nr 12 - w sprawie opłaty targowej – dyskusja, podjęcie uchwały. Czas 

rejestracji: 02:11:57 – 02:49:44 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Przewodniczący komisji Budżetu Denis Tomala poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Marek Leciaho 

- Denis Tomala  

- Tomasz Rymaszewski 

- Bernadeta Borkowska 

- Denis Tomala 

Dyskusja dotyczyła stawek, planowanego wzrostu dochodu w stosunku rocznym, ilości 

działek wynajmowanych pod handel pow. 100 m²,  

Przerwa: 02:22:09 – 02:37:57  
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Skarbnik poinformowała, że nie jest w stanie powiedzieć ile jest stanowisk powyżej 100 

metrów. 

Radny Marek Leciaho złożył wniosek formalny o zmianę stawek  

Głosowano wniosek Radnego Leciaho w sprawie paragraf 2 podpunkt 3 - zmiana z 4zł 

na 6 zł.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, 

Anna Sianos , Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

 

Głosowano wniosek Radnego Tomali w sprawie wniosku dalej idącego: paragraf 2 

podpunkt 4 - zmiana z 450 zł na 610 zł.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

 

Głosowano wniosek Radnego Leciaho w sprawie paragraf 6.1 - zmiana wynagrodzenia 

inkasenta z 7,5% na 6,5%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 
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Głosowano w sprawie opinii pozytywnej do całości projektu uchwały w sprawie opłaty 

targowej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

Uchwała nr XIV/118/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie opłaty targowej została podjęta większością głosów.  

m) Druk nr 13 - w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 

2020r. Czas rejestracji: 02:49:55 – 02:52:11. 

Przedstawiła Przewodnicząca komisji Rewizyjnej na 2020r.  

Dyskusja – brak 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2020r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 

0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Caban, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 

Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 

Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

Uchwała nr XIV/119/2019 Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 28 listopada 2019r. w 

sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2020r. została podjęta 

jednogłośnie.  

7. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym - dyskusja. Czas 

rejestracji: 02:52:14 – 03:00:29. 

Informację przedstawiła Wójt Gminy Bernadeta Borkowska.  

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 

- Bernadeta Borkowska 
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- Sylwia Halama 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

 

Dyskusja dotyczyła podpisania umowy na budowę światłowodów, spotkania w lokalnej 

grupie działania – dofinansowań, jakie są planowane dla osób prywatnych i gmin, ustaleń z 

inwestorem, który buduje apartament przy. ul. Górnej, odbioru drogi po skończeniu 

inwestycji.  

8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym – dyskusja. Czas rejestracji: 03:00:31 – 03:01:31 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Czas rejestracji: 

03:01:33 – 03:03:00 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

- Sylwia Halama 

- Hanna Caban 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o interpelacjach, które wpłynęły za jego 

pośrednictwem. Zastępca Wójta poinformowała, że przedsięwzięcie dotyczące progu 

zwalniającego zostało zrealizowane. 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. Czas rejestracji: 03:03:01 – 03:07:28. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Tomasz Rymaszewski 

- Olga Grajek-Górecka 

- Sylwia Halama 

Interpelacje i zapytania Radnych dotyczyły poprowadzenia przyłącza światłowodu na całej 

długości ulicy Wiejskiej, niedziałającego w nocy oświetlenia przy zjeździe S6-S11, 

poprowadzenia oświetlenia na nowo wybudowanym odcinku ulicy Targowej, uruchomienia 

PSZOKu.  

11. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 03:07:29-03:12:12. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Sylwia Pluta 

- Marek Leciaho 

- Tomasz Rymaszewski 

- Sylwia Halama 

- Bernadeta Borkowska 

 

Sołtys Wsi Rusowo Sylwia Pluta podziękowała za sprawne załatwienie problemu z drogą 
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gminną w Rusowie, remont drogi gminnej, aby była użyteczna i przejezdna został 

zakończony. 

Dyskusja dotyczyła przetargu na sprzedaż samochodu strażackiego, wywieszenia bajeru 

reklamującego gminę Ustronie Morskie w gminach partnerskich. 

12. Zamknięcie sesji. Czas rejestracji: 03:12:13 – 03:14:53 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęły do Biura Rady zaproszenia dla 

Radnych na jubileusz Złotej Rybki, poinformował, że nie będzie mógł uczestniczyć – zostanie 

wyznaczona delegacja reprezentującą Radę na jubileuszu.  

 Zastępca Wójta Sylwia Halama poinformowała, że 5 grudnia o godzinie 10: 00 w sali narad 

urzędu gminy planowane jest spotkanie funduszu lokalnego. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy zamknął 

XIV sesję Rady Gminy Ustronie Morskie.  

 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Krzysztof Grzywnowicz 

  

 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


